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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Miként járult hozzá hazánk - 2011-ben — a Föld zöld-termeléséhez? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A napokban hozták nyilvánosságra a BP energiastatisztikáját, melyb ő l kiderül, hogy az elmúlt évben is
jelentősen emelkedett a megújuló alapú energiatermelés a Földön, ennek ellenére még mindig szinte
elhanyagolható a zöld energiaforrások részaránya a világ elsődleges energiaegyenlegében.
A felmérés elsősorban az elmúlt évben komoly fejl ődésnek indult technológiákat, így például a napelemeket ,
szélturbinákat, illetve az egyéb biomassza és földh ő alapú energiatermelési eljárásokat vette számításba .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Hazánk miként járult hozzá - 2011-ben - a Föld zöld-termeléséhez?
A tavalyi évben milyen mértékű változás volt jellemző Magyarországon a fent említett technológiák ,
így a napelemek, szélturbinák, egyéb biomassza és földh ő alapú energiatermelési eljárások kapcsán?
Mekkora forrás állt rendelkezésre az említett időszakban az energiaforrások kihasználására, a
technológiák fejlesztésére?

Végül javaslom, hogy a Kormány minden évben készítsen egy zöld energia jelentést, melyb ő l egyértelműen
kiolvasható, hogy hazánk miként járul hozzá a Föld megújuló alapú energiatermeléséhez, milyen tendenciák
láthatóak Magyarország zöld-termelésében stb.

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012 . július 9 .
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